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O szpitalach z ministrem w rektoracie
WW  ddnniiuu  88  lliippccaa  ooddbbyyłłoo  ssiięę  ssppoottkkaanniiee  JJaakkuubbaa  SSzzuullccaa,,
sseekkrreettaarrzzaa  ssttaannuu  ww  MMiinniisstteerrssttwwiiee  ZZddrroowwiiaa,,  ww  oobbeeccnnoośśccii
KKrryyssttyynnyy  PPoośślleeddnniieejj,,  zz  pprroorreekkttoorreemm  ddss..  kklliinniicczznnyycchh  pprrooff..
GGrrzzeeggoorrzzeemm  OOsszzkkiinniisseemm  oorraazz  ddyyrreekkttoorraammii  wwsszzyyssttkkiicchh
ppoozznnaańńsskkiicchh  sszzppiittaallii  kklliinniicczznnyycchh..

Podczas spotkania przedstawiono osiągnięcia i troski
wszystkich jednostek, z ukazaniem ich specyfiki. Martwiono
się przede wszystkim trudniejszym losem szpitali jednospe-
cjalistycznych. Wykazywano, że krzywdzące jest pomijanie
szpitali klinicznych przy przyznawaniu dotacji unijnych, 
w których przekazywaniu pośrednikiem jest samorząd woje-
wództwa. Minister poinformował, że trwają prace legislacyj-
ne, proponujące zmiany prawa, umożliwiające szpitalom kli-
nicznym korzystanie z tych funduszy. Przecież oczywiste
jest, że także szpitale kliniczne pozostają na usługach miesz-
kańców Wielkopolski.

Ponadto, minister zapowiedział, że trwają konsultacje związa-
ne z sugestiami przesunięcia z 2012 r. o sześć lat egzekwowania
zaostrzonych przepisów sanitarnych dla jednostek służby
zdrowia. Zostaną one najprawdopodobniej jeszcze zmodyfi-
kowane w związku z koniecznością urealnienia wymagań.

Ze szczególnie istotnych problemów poruszono drama-
tycznie trudny dostęp do oddziałów intensywnej terapii 

w Poznaniu, zarówno dla dzieci, jak i dorosłych. Minister
obiecał pomoc w staraniach o zdobycie dotacji ministerialnej
dla jednego z najbardziej oblężonych oddziałów o najtrud-
niejszej sytuacji lokalowej w Szpitalu Klinicznym Przemie-
nienia Pańskiego. 
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